

POLAND SHELTER, HOUSING & ACCOMODATION SECTOR joint with Cash for Rent WG

POLSKA - SEKTOR DS. MIESZKALNICTWA I ZAKWATEROWANIA połączona z grupą roboczą Gotówka za wynajem

Meeting details / Szczegóły spotkania	
Date and time	24.04.2024 / 14.00
Co – lead	IOM / Habitat for Humanity
Coordinators - Emails	Alicja Szczutowska: aszczutowska@habitat.pl ; Paulina Kaczmarska: pkaczmarska@iom.int
Agenda	
<p>EN</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Inter Sector Coordination updates: funding opportunities, reporting, Geneva global NGO consultation meeting, Filippo Busconi UNHCR (15') 2. Updates <ul style="list-style-type: none"> • Follow up: Proposed changes in the Special Act – presentation after the roundtable meeting (30') • Partners updates (15') 3. Training offer for Shelter Sector partners: wrap up, Paulina (10') 4. Migration Consortium – new research presentation, Sarian Jarosz (10') 5. Multi Sector Needs Assessment (MSNA) – Consultation of the Shelter questions part (10') 6. Cash for Rent WG – discussion related to RAIS platform (25') 7. AOB 	

PL

1. Informacje Międzysektorowej Grupy Koordynacyjnej: propozycje finansowania, raportowanie, konferencja w Genewie (15')
2. Aktualizacje informacji
 - Aktualizacja dotycząca zmian w spec ustawie – prezentacja po spotkaniu z MSW (30')
 - Aktualizacja od partnerów – wyzwania, międzysektorowe problemy (15')
3. Oferta szkoleń dla partnerów sektora ds. mieszkalnictwa i zakwaterowania: podsumowanie, Paulina (10')
4. Konsorcjum Migracyjne – nowe badanie (20')
5. MSNA – konsultacje dotyczące pytań w sekcji ds. mieszkalnictwa i zakwaterowania
6. **Gotówka na wynajem – spotkanie grupy roboczej odnośnie do platformy RAIS (25')**
7. Inne

Participants

1	Alicja Szczutowska	Habitat for Humanity Poland
2	Paulina Kaczmarska	IOM
3	Mateusz Jelinek	Diakonia Polska
4	Olha Tkachuk	Mission-U Foundation
5	Maja Włodarczyk	UNHCR
6	Maciej Rams	IOCC
7	Patricia Lopez-Hermoso	
8	Max Lis	Mapuj Pomoc
9	Filippo Busconi	UNHCR
10	Colin Williamson	IOM Poland
11	Khrystyna Petryshyn	Ukrainian House
12	Marcin Macenowicz	UNHCR
13	Hanna Proszowska	PAH
14	Ирина Белоколодских	
15	Aleksandra Kaplon	UNHCR
16	Paulina Piórkowska	Kuchnia Konflikту
17	Kosuke Taki	SVA POL
18	Anna Romanko	Mudita
19	Paulina Raduchowska	IOM

20	Ola Kistowska	Right to Protection	
21	Yurii Matnenko	Fundacja Ukraina	
22	Vitalina Kyrylovska	UNHCR	
23	Viki Gavala	NRC	
24	Alexandre Corriveau-Bourque	Verent Solutions	
25	Marta Matecka-Dobrogowska	Fundacja Dialog	
26	Małgorzata Zub	ACAPS	
27	Przemek Stachura	PCPM	
28	Sarian Jarosz	Konsorcjum Migracyjne	
29	Anna Szlendak	IOM	
30	Ivanna Herus	Right to Protection	
31	Aleksandra Węglarz	Habitat for Humanity	
32	Rashad Aliyev	UNHCR	
Shelter Sector meeting			
Summary of discussions and agreements/ action points // Podsumowanie dyskusji / uzgodnione działania			
Agenda	Discussion / Dyskusja		Agreements & Actions / Uzgodnione działania
1.	Updates / Aktualizacje Informacji		
	<p>Inter Sector Coordination updates</p> <ul style="list-style-type: none"> - NGO global consultations that take place every other year are organized by UNHCR, this year in Geneva, June 11-14, in person. They will focus on solutions, inclusion in national systems and gender equality. Last September we were already asking you for input related to that. Those discussions will inform the global refugee forum. Once all NGOs apply, the decision about who will participate will be made at the regional level. Deadline is 30th of April. - Funding opportunities: we are compiling info, and we'll share it with you. Right now, it's critical, but it's important to keep in mind that RRP is not funding, it is an appealing opportunity. We put together a mix of funding opportunities and shared last month, but without AMIF. Next month we are planning a survey to understand better the situation and see how we can support you. 		<ul style="list-style-type: none"> • https://indico.un.org/event/1009549/registrations/14070/ <p>Alicja (HfH): do you know if some of that funding opportunities could be used to support other groups (non-UKR) of refugees in Poland? There are some that don't specifically refer to any particular nationalities. Especially the EU funding.</p>



	<ul style="list-style-type: none">- Reporting! Please update activity info for q1. So far, we have received it from half of all organizations. We have also circulated a document to check contingency planning in case of sudden influx.	
	<p>Informacje Międzysektorowej Grupy Koordynacyjnej</p> <ul style="list-style-type: none">- Globalne konsultacje organizacji pozarządowych, które odbywają się co dwa lata, są organizowane przez UNHCR, w tym roku w Genewie, w dniach 11-14 czerwca, osobiście. Skoncentrują się na rozwiązaniach, włączeniu do systemów krajowych i równości płci. Dyskusje te będą stanowić podstawę dla Światowego Forum Uchodźców. Po złożeniu wniosków przez wszystkie organizacje pozarządowe decyzja o tym, kto weźmie udział w programie, zostanie podjęta na poziomie regionalnym. Termin upływa 30 kwietnia.- Możliwości finansowania: jesteśmy w trakcie zbierania informacji w ramach jednego dokumentu, który dalej będzie udostępniony. Należy pamiętać, że RRP to nie finansowanie, lecz szansa na większą widoczność rzeczywistych potrzeb organizacji w ramach konkretnych sektorów. W zeszłym miesiącu przygotowaliśmy dokument zbierający informacje o możliwościach finansowania, zostały one udostępnione (jeszcze bez AMIF). W przyszłym miesiącu planujemy przeprowadzić ankietę, aby lepiej zrozumieć sytuację i zobaczyć, jakie są potrzeby organizacji.- Raportowanie! Prosimy o aktualizację informacji o aktywności w pierwszym kwartale. Do tej pory otrzymaliśmy je od połowy wszystkich organizacji. Rozesłaliśmy także dokument umożliwiający sprawdzenie planowania awaryjnego na wypadek nagłego wzrostu liczby uchodźców i działań z tym związanych.	<p>Alicja (HfH): czy wiesz, czy część tych środków mogłaby zostać wykorzystana na wsparcie innych grup uchodźców (poza UKR) w Polsce?</p> <ul style="list-style-type: none">- Niektóre z nich nie odnoszą się konkretnie do żadnej konkretnej narodowości. Zwłaszcza środki unijne.
<p>2.</p>	<p>Follow up: Proposed changes in the Special Act – presentation after the roundtable meeting (30')</p> <ul style="list-style-type: none">- New rules were proposed regarding exemptions for CC payment, special committees at the voivodship level will be deciding (we have concerns that it will make process difficult and long).- Abolition of 300 benefit for newcomers- Art 12, more precise definition of CC: at least 10 beds, communal houses are exempt. The Ministry recognized that NGOs are running CC for the most vulnerable, there will be a possibility for them to sign an agreement with Voivod, if they operate min 24 months.- MOI agreed to include people with disabilities from the medium severity group in the payment exemption.- Art 13 will be abolished since 1st Jul. we tried to raise attention about the group with MOI that we don't know much about this group, and we are worried that there will be increased	<p>Marcin (UNHCR): do we know how many NGOS running CC have already reported to MOI?</p> <p>No, it's very much one way communication with MOI.</p> <p>Marcin (UNHCR): it would be great to hear from the operators about their approach to the changes.</p>



	<p>pressure on the market & possibility of homelessness and destitution as well as forced decision to return. We need to be prepared for that situation. MOI ensured that Voivode will be able to open CC.</p> <ul style="list-style-type: none">- We also tried to convince MOI that technical min standards should be included in the law or implementation acts- Lastly, we are asking to submit to us info about NGOs running CC to sign agreement with Voivode- Report related to the people staying in private accommodation is now available also in polish Polska — Migawka integracyjna: Potrzeby i wyzwania związane z zakwaterowaniem prywatnym (Październik 2023 - Styczeń 2024) Displacement Tracking Matrix (iom.int)	
	<p>Aktualizacja dotycząca zmian w spec ustawie – prezentacja po spotkaniu z MSWiA (30')</p> <ul style="list-style-type: none">- nowe reguły dotyczące zwolnienia z opłat za pobyt w centrach zakwaterowania zbiorowego, specjalnie desygnowane komitety przy wojewodzie będą podejmowały decyzje (obawy o wydłużenie i utrudnienie procesu)- zniesienie wypłaty jednorazowego wsparcia (300 pln) dla nowoprzybytych- art. 12 będzie zawierał bardziej precyzyjną definicję centrów zakwaterowania zbiorowego, będzie zapis o min 10 łóżkach z wyłączeniem mieszkań komunalnych. MSWiA uznało centra zakwaterowania prowadzone przez organizacje pozarządowe dla osób z grup najbardziej wrażliwych. Będzie możliwość podpisania umowy z wojewodą na finansowanie, ale pod warunkiem, że organizacja istnieje przynajmniej 24 miesiące.- MSWiA zaakceptowało włączenie osób z umiarkowaną niepełnosprawnością do grupy osób uprawnionych do ubiegania się o zwolnienie z opłat.- art. 13 będzie wygaszony z dniem 1 lipca. Staraliśmy się zwrócić uwagę MSWiA na fakt, że nie wiemy wiele na temat grupy osób korzystających z tej formy zakwaterowania. Istnieją obawy, że zawieszenie tej formy wsparcia spowoduje zwiększoną presję na rynek mieszkaniowy, ryzyko bezdomności wśród uchodźców oraz zubożenie i przedwczesne decyzje o powrocie do Ukrainy. Musimy być przygotowani na tą sytuację. MSWiA zapewniło że wojewodowe dostaną zielone światło na otwieranie centrów zakwaterowania zbiorowego.	<p>Marcin (UNHCR): czy wiadoma jest liczba organizacji prowadzących centra zakwaterowania zbiorowego które zgłosiły się do wojewodów?</p> <ul style="list-style-type: none">- nie, niestety komunikacja w tym temacie jest bardzo jednokierunkowa z MSWiA <p>Marcin (UNHCR): byłoby świetnie usłyszeć od operatorów ich opinię na temat proponowanych zmian</p>
	<p>Partners updates (15')</p> <p>Alexandre (Verent Solutions): our survey is almost ready, we are incorporating final feedback from some partners and checking with lawyers if everything is fine according to polish law. Anyone who</p>	<p>Vitalina (UNHCR): is Ogrodowa shelter operational now?</p> <p>Paulina (IOM): it should be finished by end of May, but then the approvals will</p>

	<p>would like to participate, you are welcome to join. Survey is for landlords to better understand their motivations.</p> <p>Paulina (IOM): CC site at Kasprzaka will be closed at the end of June. People are to move to Żupnicza & Ogrodowa.</p>	<p>be pending, we assume in June or July it should be operational.</p>
	<p>Aktualizacja od partnerów – wyzwania, międzysektorowe problemy (15')</p> <p>Alexandre (Verent Solutions): nasza ankieta jest już prawie gotowa, aktualnie nanosimy zmiany po komentarzach od niektórych partnerów. Sprawdzamy także z prawnikami czy wszystko jest zgodne z polskimi regulacjami RODO. Wszyscy którzy chcieliby wziąć udział w tej ankiecie jesteście mile widziani, przypominam będzie ona skierowana do właścicieli mieszkań, po to żeby ustalić ich motywacje.</p> <p>Paulina (IOM): centrum zakwaterowania zbiorowego przy Kasprzaka ma zostać zamknięte z końcem czerwca. Osoby które nadal w nim przebywają i nie znajdą innego lokum, będą kierowane do centrym przy Ogrodowej i na Żupniczej.</p>	<p>Vitalina (UNHCR): czy Ogrodowa już działa?</p> <p>Paulina (IOM): nie, nadal trwają prace remontowe. Powinny być ukończone w maju, ale później będą jeszcze odbiory, zakładamy więc że może czerwiec, może lipiec zanim będzie otwarte.</p>
<p>3.</p>	<p>Training offer for Shelter Sector partners</p> <ul style="list-style-type: none"> - Great to see your high interest. We will be trying to organize two with ending funds (in red). - The final deadline is the end of the week. - Trainings will be done in person, but we can go to the other city as long as there is a group large enough <p>Oferta szkoleń dla partnerów sektora ds. mieszkalnictwa i zakwaterowania</p> <ul style="list-style-type: none"> - bardzo nas cieszy duże zainteresowanie ofertą. Będziemy teraz starali się je zorganizować, zaczynając od tych dwóch zaznaczonych kolorem czerwonym, bo tam kończy się projekt. - ostateczny deadline zgłoszeń to koniec tygodnia - szkolenia będą się odbywać osobiście, ale jeśli zbierze się grupa możemy zorganizować je wyjazdowo. 	
<p>4.</p>	<p>Migration Consortium – new research presentation, Sarian Jarosz (10') / Konsorcjum Migracyjne – nowe badanie (20')</p> <p>More details in the presentation</p> <ul style="list-style-type: none"> • We are planning the research, which will be run with IOM. We want to look into the laborer exploitation especially looking through the lens of accommodation. We have already collected some initial data and reports on this topic already. 	<p>Sarian (MC): have you heard about such alarming practices? Do you have any reports? Would you like to share,</p>



- Main goal would be to develop recommendations to support the migration strategy discussion in line with MOI works. With the timeline of the research, we should be able to deliver some initial findings in time for the strategy work.
- Another advocacy opportunity that we want to address is the latest integration strategy development by Ministry of Labour and Social Policy
- In private accommodation, how the fatigue is influencing the exploitation, how it looks like at CC. Additionally, we want to see how this is affecting also non-UKR refugees etc. Sexual exploitation will be part of desk review, but not at the center of this research because there is plenty of research about this aspect.

talk to us about it? **Please reach out to me sarian.jarosz@gmail.com**

IT IS VERY IMPORTANT THAT WE COME UP WITH CONCLUSIONS FROM THIS RESEARCH BEFORE MOI MIGRATION STRATEGY COSULTATIONS

Alicja (HfH): Sarian we can share your questions with all SAHS members.
Filippo (UNHCR): from IA perspective we are looking into good date for ISCG advocacy meeting. It will be good opportunity that we do this exercise collective and will be an opportunity for all sector coordinators to provide input

Sarian: Last week during the migration forum we invited Minister Duszczuk, and he was sincere about the process of providing input, but it is very important, and we could try to get a more harmonized approach with wide consultation. I will be discussing this idea and initiative with the NGO Forum. Do you know what is the willingness to include sector coordinators in the discussions?

Filippo: actually, it was Aśka idea from the NGO Forum, we will be discussing timeline tomorrow. We will try to organize some consultancy sessions by mid-May. On another point, we want

		<p>to deliver some strategy paper that would represent many actors and different points of view. It would be great if we could deliver such a position. The idea was to start with discussion on the 10 points already shared.</p>
	<p>Więcej szczegółów w prezentacji</p> <ul style="list-style-type: none"> • Planujemy badania, które będą prowadzone wspólnie z IOM. Chcemy przyjrzeć się wyzyskowi pracowników, szczególnie patrząc przez pryzmat zakwaterowania. Zebraliśmy już wstępne dane i raporty na ten temat. • Głównym celem byłoby opracowanie rekomendacji wspierających dyskusję na temat strategii migracji zgodnie z pracami MSWiA. Biorąc pod uwagę harmonogram badań, powinniśmy być w stanie przedstawić pewne wstępne ustalenia na czas, do wglądu Ministerstwa jeszcze w trakcie prac nad strategią migracji. • Kolejną okazją do wsparcia, którą chcemy się zająć, jest najnowsza strategia integracji opracowana przez Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej • W kwaterach prywatnych, jak “zmęczenie pomocowe” wpływa na eksploatację pracowników, jak to wygląda w miejscach zbiorowego zakwaterowania. Ponadto chcemy zobaczyć, jak wpływa to również na uchodźców nie-ukraińskich itp. Kwestie dotyczące wykorzystywania seksualnego będą częścią badania, ale nie będą w jego centrum, ponieważ istnieją już przykłady badań na ten temat. 	<p>Sarian (KM): Czy słyszeliście o takich niepokojących praktykach? Czy macie jakieś raporty/dane? Chcesz się tym podzielić, porozmawiać z nami? Proszę o kontakt: sarian.jarosz@gmail.com</p> <p>BARDZO WAŻNE JEST, ABY ZAKOŃCZYĆ BADANIA PRZED KONSULTACJAMI MSWiA W SPRAWIE STRATEGII MIGRACJI</p> <p>Alicja (HfH): Sarian, możemy podzielić się Twoimi pytaniami ze wszystkimi członkami SAHS.</p> <p>Filippo (UNHCR): Z punktu widzenia koordynacji międzysektorowej, rozważamy spotkanie dot. Wspólnego rzecznictwa ISCG. Wspólne wykonanie tego ćwiczenia będzie dobrą okazją, a dla wszystkich koordynatorów sektorowych będzie to okazja do wniesienia wkładu</p> <p>Sarian: W zeszłym tygodniu podczas Forum Współpracy dotyczącego</p>

		<p>migracji zaprosiliśmy Ministra Duszczyka, który szczerze wyraził się o procesie wnoszenia wkładu, jest to jednak bardzo ważne i moglibyśmy spróbować uzyskać bardziej zharmonizowane podejście w drodze szerokich konsultacji. Będę omawiał ten pomysł i inicjatywę z NGO Forum Razem. Czy wiesz jaka jest chęć włączenia do dyskusji koordynatorów sektorowych?</p> <p>Filippo: Właściwie to był pomysł Aški z NGO Forum, jutro będziemy omawiać harmonogram. Postaramy się zorganizować kilka sesji doradczych do połowy maja. Jeśli chodzi o inną kwestię, chcemy przedstawić dokument strategiczny, który reprezentowałby wielu aktorów i różne punkty widzenia. Byłoby wspaniale, gdybyśmy mogli przedstawić takie stanowisko. Pomysł polegał na rozpoczęciu od dyskusji na temat 10 punktów, które już wymieniono.</p>
<p>5.</p>	<p>Multi Sector Needs Assessment (MSNA) – Consultation of the Shelter questions part (10’) / MSNA – konsultacje dotyczące pytań w sekcji ds. mieszkalnictwa i zakwaterowania</p> <ul style="list-style-type: none"> Please check email shared by Paulina few days ago, you will see the questions there, and we kindly ask your support in reviewing questions related to Shelter sector and provide your feedback ASAP 	

	<ul style="list-style-type: none"> • Prosimy zajrzyjcie do maila przesłanym przez Paulinę parę dni temu, jest tam link do kwestionariusza z proponowanymi pytaniami także dotyczącymi sektora zakwaterowania. Prześlijcie swoje uwagi i komentarze jak najszybciej. 	
<p>6.</p>	<p>Cash for Rent WG – discussion related to RAIS platform (25')</p> <p>Data deduplication: a few weeks ago, we met with ladies from MOI to discuss CFR and data deduplication, knowing that PCK & PCPM are in the process of signing an agreement for a large CFR program. We asked them if it would be possible to somehow use their database or how the best do it. We will be informing you if there is any news on that topic.</p> <p>RAIS platform:</p> <p>Mateusz (Diakonia): I have uploaded the data, but I can still see only the MPCA. But I also think I am the only one?</p> <p>Rashad (UNHCR): to see who uploaded I have to change user rights; I can do it later. Maybe you can tell me who started using it?</p> <p>Mateusz: I will show you my panel, I uploaded it to the database and it's not visible in the bundle. I don't know if others have uploaded anything. That's my issue.</p> <p>Rashad: I will try to show you how to navigate that. Once you upload cases you go to block coordination, and you choose the bundle for CFR. Then you create template, and you add identifications, and you upload it again to see if they are blocked. If you don't use the block system, it will not work.</p> <p>Mateusz & Przemek: We have the issue that block management is not working.</p> <p>Rashad: I will check, it was working in the morning.</p> <p>Alicja: Would you be able to see which one is blocked? Or just the number how many are blocked. You can see the details.</p> <p>PAH is finalizing the contract with UNHCR, and they should be soon able to use this database too.</p> <p>On-line tool for the partners mapping: this was updated as per end of last year, but there have been some changes since that. Would you like to still use that tool? If yes, when could you possibly update it? We can circulate it again to refresh.</p> <p>Habitat for Humanity and Save the Children have open recruitment for Cash for rent programs. In terms of other MPCA programs, we need to follow up with CWG. IOCC have still very small program, others have closed by now. PCPM might be having something, but we will know more next month.</p>	<p>If needed, we can do more Q&A on the RAIS platform.</p> <p>Mateusz (Diakonia): can you share contact to IOM protection team working in Podlasie?</p>
	<p>Gotówka na wynajem – spotkanie grupy roboczej odnośnie do platformy RAIS (25')</p>	<p>Jeśli będziecie potrzebować, możemy zorganizować kolejną sesję Q&A</p>



	<p>De-duplikacja danych: kilka tygodni temu spotkaliśmy się z paniami z MOI, aby omówić CFR i możliwości de-duplikacji danych, wiedząc, że PCK i PCPM są w trakcie podpisywania umowy na duży program CFR. Zapytaliśmy je, czy możliwe byłoby wykorzystanie w jakiś sposób ich bazy danych lub jak najlepiej to zorganizować wiedząc że będzie to duży program. Będziemy informować was na bieżąco, jeśli pojawią się jakieś wiadomości na ten temat.</p> <p>Platforma RAIS:</p> <p>Mateusz (Diakonia): Wgrałem dane, ale nadal widzę tylko MPCA. Ale wydaje mi się że jestem jedyną osobą która wgrała dane?</p> <p>Rashad (UNHCR): aby zobaczyć, kto przesłał dane, muszę zmienić uprawnienia użytkownika, mogę to zrobić później. Może powiecie mi, kto zaczął go używać tutaj na forum?</p> <p>Mateusz: Pokażę ci mój panel, wgrałem bazę danych i nie jest widoczny w „bundle”. Nie wiem, czy inni coś wgrali. To jest mój problem.</p> <p>Rashad: Postaram się pokazać, jak się po tym poruszać. Po wgraniu danych przechodzisz do koordynacji blokowania i wybierasz pakiet dla CFR. Następnie tworzysz szablon, dodajesz identyfikatory i przesyłasz je ponownie, aby sprawdzić, czy są zablokowane. Jeśli nie używasz systemu blokowania, to nie zadziała.</p> <p>Mateusz & Przemek: Mamy problem z tym, że zarządzanie blokowaniem nie działa.</p> <p>Rashad: Sprawdzę, rano zadziała.</p> <p>Alicja: Czy byłbyś w stanie zobaczyć, który z wpisów jest zablokowany? Czy można zobaczyć tylko liczbę zablokowanych.</p> <p>Można zobaczyć szczegóły.</p> <p>PAH finalizuje umowę z UNHCR i wkrótce oni również będą mogli korzystać z tej bazy danych.</p> <p>Narzędzie online do mapowania partnerów: zostało zaktualizowane pod koniec ubiegłego roku, ale od tego czasu miały miejsce zmiany. Czy chcielibyście nadal korzystać z tego narzędzia? Jeśli tak, kiedy moglibyście je zaktualizować? Możemy je ponownie rozestąć linki w celu odświeżenia.</p> <p>Habitat for Humanity i Save the Children prowadzą aktualnie otwartą rekrutację do programów Cash for rent. Jeśli chodzi o inne programy MPCA, musimy skontaktować się z CWG. IOCC ma wciąż bardzo mały program, inne zostały już zamknięte. PCPM może coś mieć, ale dowiemy się więcej w przyszłym miesiącu.</p>	<p>dotyczącą platformy RAIS</p> <p>Mateusz (Diakonia): czy możesz się podzielić kontaktem do osoby z działu Protection w IOM pracującej na Podlasiu?</p>
7.	<p>AOB</p> <ul style="list-style-type: none">- would you like the next Sector meeting on 29th May just before another long week? Or maybe earlier? Or move it to June?- would you like CFR combined with SHAS permanently?	



INNE

- następne spotkanie sektorowe wypada 29 maja, to jest dokładnie dzień przed kolejnym długim weekendem, czy organizujemy je tego dnia? Może wcześniej? Lub na początku czerwca?
- czy chcecie na stałe połączyć spotkania grupy roboczej Gotówka na Wynajem ze spotkaniami Sektora ds. mieszkalnictwa i zakwaterowania?

Next meeting 29th of May 2024 at 10:00 / ONLINE

Shelter Partners SharePoint link: [Shelter, Housing & Accommodation Sector Files](#)

Następne spotkanie 29 MAJA 2024 o 10:00 / ONLINE

Link do ogólnodostępnego dysku SharePoint: [Shelter, Housing & Accommodation Sector Files](#)